
 

 

Zápisnica  z  15.  zasadnutia Rady školy pri ZŠ s MŠ Babín zo dňa 22.1.2015   

 

Prítomní: p. Múdra, p. Kubaľáková, p. Kurčina, p. Žofaj, p.Fuckulák, p. Nuttová, p. Kurčinová,  p. 

Matys, p. Frčová, 

Neprítomní: p. Ľuba, p. Jaššová, p. Frčová, 

Hostia:  p. Anna Kurčinová – riad. ZŠ s MŠ,  

 

Program:  
 
1.       Otvorenie 
2.       Prerokovanie návrhu plánu práce Rady školy pri ZŠ s MŠ Babín na rok 2015 
3.       Informácie riaditeľky ZŠ s MŠ Babín   
4.      Rôzne 
5.      Uznesenie 
 
 
 
1. Predseda privítal prítomných a otvoril zasadnutie rady školy hlasovaním o programe zasadnutia 

 

2. Predseda rady školy predniesol návrh plánu práce Rady školy pri ZŠ s MŠ Babín na rok 2015, ktorý 

členovia rady školy schválili 

 

3. P. riaditeľka predniesla nasledovné informácie:  

- o zápise žiakov do 1. ročníka ZŠ 

- o organizovaní maškarného plesu pre žiakov ZŠ a taktiež MŠ 

- o financiách pre asistentku učiteľa na prvý polrok 2015 

- o financiách pre chod školských zariadení počas rozpočtového provizória 

- o výskyte pedykulózy  a postupe počas výskytu pedykulozy podľa pokynov RÚVZ v Dolnom Kubíne 

 

4. V bode rôzne boli prerokované nasledovné otázky a informácie: 

- p. Múdra sa informovala ohľadne zverejnenie jedálneho lístka na stránke školy, bolo konštatované 

že pravidelné zverejňovanie je problematické z dôvodu častých výpadkov internetového pripojenia, je 

potrebné riešiť nové pripojenie 

-  p. Matys informoval ohľadne schvaľovania rozpočtu obce a príprave výziev ohľadne školských 

zariadení 

- p. Múdra ďalej položila otázku ohľadne členstva starostu obce v rade školy, kde predseda rady školy 

odpovedal, že zákon upravuje len členstvo starostu obce v obecnej školskej rade, členstvo v rade 

školy základnej školy s materskou školou nie je v rozpore so zákonom. 

- p. Múdra položila otázku ohľadne ukončenia činnosti členov rady školy delegovaných OcÚ ku dňu 

4.2.2015, k čomu prebehla diskusiu 

 

 



 

 

4. Rada školy prijali nasledovné uznesenie: 

 

     
Rada školy schvaľuje nasledovný plán práce: 
 
 
 
Pätnáste zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Babín                                                  T: Január 2015 

 prerokovanie návrhu plánu práce Rady školy pri  ZŠ s MŠ Babín na rok 2015 

 

 

Šesťnáste zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Babín             T: Február/marec 2015 

 Prerokovanie správy o výsledkoch hospodárenia ZŠ s MŠ v Babíne za rok 2014 

 prerokovanie návrhu výročnej správy  RŠ pri ZŠ s MŠ Babín za rok 2014 

 

 

 

Sedemnáste zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Babín     T:Jún 2015 

 prerokovanie dokumentov a náležitostí predložených riad. ZŠ s MŠ Babín 

pred ukončením šk. roka 2014/2015  

 

 

Osemnáste zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Babín    T: August/September 2015 

 prerokovanie dokumentov a náležitostí predložených riad. ZŠ s MŠ Babín k ukončeniu 

šk. roka 2014/2015 a k začiatku šk. roka 2015/2016 

 

 

Devätnáste  zasadnutie RŠ pri ZŠ s MŠ Babín                                         T: november 2015 

 prerokovanie návrhu rozpočtu  ZŠ s MŠ Babín na rok 2016 

 

 
Rada školy berie na vedomie informácie: 

- o zápise žiakov do 1. ročníka ZŠ 

- o organizovaní maškarného plesu pre žiakov ZŠ a taktiež MŠ 

- o financiách pre asistentku učiteľa na prvý polrok 2015 



 

 

- o financiách pre chod školských zariadení počas rozpočtového provizória 

- o výskyte pedykulózy  a postupe počas výskytu pedykulózy podľa pokynov RÚVZ v Dolnom Kubíne 

- ohľadne členstva starostu obce v rade školy 

- ohľadne ukončenia činnosti členov rady školy delegovaných OcÚ ku dňu 4.2.2015 

 

 

Rada školy vyjadruje súhlasné stanovisko: 

- k vytvoreniu informačného materiálu ohľadne výskytu pedykulózy a prevencie voči 

pedykulóze, ktorý bude doručený rodičom detí ZŠ s MŠ 

 

 

Rada školy odporúča: 

- starostovi obce riešiť problém s  internetovým pripojením v budove MŠ 

 

 

5. Predseda poďakoval prítomným za účasť a ukončil zasadnutie rady školy. 

 

 

 

 

 

V Babíne dňa 22.1.2015                                                                     ............................................... 

predseda rady školy 

             Jozef Kurčina 

 

  

 

 

 

 

 

 


